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Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de commissie M&B  
      van 29 juni 2016 
0  per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
  

 
Onderwerp: Gestalde fietsen Waddenpromenade 
  
Sinds de opruimactie van de zogenaamde weesfietsen in augustus 2015, neemt de 
hoeveelheid fietsen die gestald worden tegen het hekwerk op de Waddenpromenade 
weer gestaag toe. Reden voor het college om weer een opruimactie te houden. 
 
Echter, deze gestalde fietsen zijn lang niet allemaal weesfietsen. Dit zijn ook fietsen 
van eilandbezoekers, eilandbewoners of dagrecreanten. Deze her en der gestalde 
fietsen geven niet alleen een rommelige uitstraling van de Waddenpromenade, ook 
blokkeren zij dikwijls de doorgang voor voetgangers. 
 
Is het ook mogelijk om op de Waddenpromenade, bijvoorbeeld op de huidige locatie, 
een eenvoudige openbare fietsenstalling te creëren, bijvoorbeeld door middel van de 
zogenaamde nietjes? Dit zou wellicht het wild parkeren van fietsen ontmoedigen en 
voorkomt beschadiging van het hekwerk en andere fietsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


